
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 21/2015  Datum: 2. 11. 2015 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) O 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Připomínky zastupitelů 
2. Informace o akci Rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy 
3. Informace o opravě střechy na kapli sv. Romedia 
4. Informace o průběhu odvolání proti vratce dotace na rekonstrukci ren. zámku čp. 5 
5. Pořízení multifunkčního stroje z programu OPŽP 
6. Návrh rozpočtu na rok 2016 
7. Úprava OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
8. OZV o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
9. Úprava OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 

v městysi Choltice 
10. Plán porad a zasedání 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Připomínky zastupitelů 
Ing. Fižová se dotázala, zda výbor TJ Slavoje Choltice, jehož je předsedou Mgr. Tomáš Bolek ví o 
skutečnosti, že soukromník Martin Čermák, který má v současné době pronajatu hospodu na hřišti, 
má na tuto adresu nahlášeny všechny své živnosti. Starosta odvětil, že výbor o tom ví a na nejbližší 
schůzi tuto situaci bude řešit. 
 
David Minařík se zeptal, proč se pro hospodu na hřišti hledá nový provozní – starosta odpověděl, 
že z důvodu nedostatku času současného provozovatele. 
 
Olga Heřmanová se zeptala, zda by nebylo možné pro občany přistavit kontejner na listí. Po 
dohodě byl stanoven termín 7.-8. 11. 2015 v lokalitě u Řeháku. Starosta slíbil vyhlášení místním 
rozhlasem. 
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek. 
 
add 2. Informace o akci Rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy 
Starosta informoval, že rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy zdárně pokračuje, byly 
položeny obrubníky, ohraničen prostor parkovacích míst a byly zahájeny práce na dláždění vjezdů. 



Starosta promítal zastupitelům fotografie. Vše probíhá dle harmonogramu. Ukončení prací by mělo 
být 24. 12. 2015.  
 
add 3. Informace o opravě střechy na kapli sv. Romedia 
Starosta informoval o opravě střechy na kapli sv. Romedia, která probíhá za finanční dotaci 
z Havarijního fondu MK ČR. V rámci opravy dojde také k instalaci sněhových zábran a k lepšímu 
uchycení kříže. Promítl fotografie z oprav. 
 
add 4. Informace o průběhu odvolání proti vratce dotace na rekonstrukci ren. zámku čp. 5 
Starosta informoval zastupitele, že Ministerstvo financí ČR stále prověřuje naše odvolání vůči 
vratce dotace, na ministerstvo byly zaslány další dokumenty. 
Zároveň bylo diskutováno, zda dojde k žalobě vůči projektantovi o náhradu škody. Musela by být 
podána do konce listopadu. Je nám vytýkána nedostatečná podrobnost projektové dokumentace a 
částečný nesoulad s výkazem výměr. Zastupitelé se většinou vyslovili proti podání žaloby a 
přiklonili se k řešení spočívající v obhajobě postupu městyse vůči poskytovateli dotace, tj. Úřadu 
regionální rady. 
 
add 5. Pořízení multifunkčního stroje z programu OPŽP 
Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík informoval zastupitele, že komise 
nedoporučuje podat žádost o dotaci na pořízení multifunkčního stroje z programu OPŽP. 
Zastupitelé se s doporučením ztotožnili. 
 
add 6. Návrh rozpočtu na rok 2016 
Starosta seznámil zastupitele s neúplným návrhem rozpočtu na rok 2016, s daňovými příjmy a 
s některými běžnými výdaji městyse. O investiční části rozpočtu budou zastupitelé jednat na příští 
pracovní poradě.  
 
add 7. Úprava OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík vyjádřil názor komise, že poplatek pro rok 
2016 za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů nebude nikterak navýšen, ani snížen. 
 
add 8. OZV o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
Starosta pověřil předsedu komise pro životní prostředí Ing. Rudolfa Havlíka přípravou obecně 
závazné vyhlášky o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem. 
 
add 9. Úprava OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
v městysi Choltice 
Starosta předal zastupitelům podnět k úpravě obecně závazné vyhlášce, kterou se stanovují pravidla 
pro pohyb psů na veřejném prostranství v městysi Choltice. Ve vyhlášce dojde k rozšíření zákazu 
volného pobíhání psů, a to v prostoru Na Hlásku. Ohledně možnosti vymezení lokality, kde by bylo 
volné pobíhání psů dovoleno, bude ještě vyvolána diskuze – v úvahu přichází lokalita u Řeháku. 
 
add 10. Plán porad a zasedání 
16. 11. porada zastupitelů (rozpočet, od 18.30 hodin, Úřad městyse Choltice) 
23. 11. porada zastupitelů (rozpočet, od 18.30 hodin, Úřad městyse Choltice) 
30. 11. porada zastupitelů (od 18.30 hodin, Úřad městyse Choltice) 
14. 12. zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Úřad městyse Choltice) 
21. 12. rezervní termín 
 

Zapsala: Vendula Fižová 


